
Élménybeszámoló Freiburg 
 
Freiburgba autóval, vonattal lehetséges érkezni, vagy még egy lehetőség a repülővel a közeli 
Baselbe utazni, és onnan vonattal lehet eljutni Freiburgba. Én autóval április elején érkeztem 
Freiburgba, amikor még szigorú korlátozások voltak a koronavírus miatt. Az autó nagy előnye 
volt, hogy rengeteg utazást tudtunk szervezni a közeli városokba. 2 hét karanténnal indult a 
németországi tartózkodásom, amely alatt a lakótársaim és a barátaim segítettek megoldani a 
bevásárlást. Én Freiburg északi részén laktam, Zähringenben. Ott béreltem a szobám egy WG-
ben. A kollégiumtól ez körülbelül 5 kilométer távolságra volt, ezért Ebay Kleineinzeigenen 
keresztül vettem egy biciklit. A kollégium óriási, kész diákváros. Rengeteg közösségi 
programmal, foci- és röpipályával.  
Egyébként van lehetőség a városban a diákoknak ingyen biciklit bérelni, de mivel én nagyon 
sokat közlekedtem kerékpárral, ezért inkább beruháztam egy jobb járműre. Távozáskor 
könnyedén el lehet adni. Biciklivel minden elérhető a városban, rengeteg bicikliút van, 
Freiburg a legzöldebb németországi város.  
Az első két hónapban még minden zárva volt, ezért a kollégium mellett lévő tónál gyülekezett 
mindenki. Ott kezdődött minden buli is. Csak az utolsó két hónapban nyitottak a bárok, 
éttermek. Viszont annyira jó a társasági élet a tónál, hogy továbbra is oda koncentrálódott a 
tömeg.  
Az óváros gyönyörű, rendezett. Szinte mindig nyüzsög az emberektől. Sok kiülős étterem van, 
egyedül az időjárás szab határt a programoknak. 4hónap alatt körülbelül 20 napot nem esett 
csak az eső. Nagy áradások is voltak a környéken, amikor én kint voltam. Nem tudom, hogy ez 
mindig ilyen, vagy csak ekkor volt ilyen időszak.  
Étkezésre vannak menzák a városban, ahol a diákok kedvezően ehetnek, de legtöbbször 
magának főzött mindenki.  
Az oktatás jól szervezett volt, szinte minden online folyt. Én a neurológiát, a szemészetet és a 
rehabilitációt csináltam kint.  Csak a gyakorlatokra kellett bejárni a klinikákra, ahol nagyon a 
praktikumra kiélezett foglalkozások voltak. Ha lehetőség lett volna több mindenre bejárni, az 
jó lett volna, de sajnos, a korlátozások miatt erre nem jutott sor.  
Szerencsére Németországon belül Baden-Württembergben voltak a legalacsonyabb 
esetszámok, szóval kijárási tilalom nem volt érvényben. A hármashátorhoz való közelség miatt 
gyakran átjártunk Svájcba és Franciaországba is. 
Mindig kellemes emlékeket fogok őrizni az itt töltött időről, ajánlom mindenkinek.  


